
1 

 

Protokół Nr XXVII/2016 

z Sesji Rady Powiatu  w Nowym Mieście Lubawskim  

w dniu 15 grudnia 2016 r. 

 

XXVII Sesja piątej kadencji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim odbyła się 

15 grudnia 2016 r. w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego przy ul. Rynek 1. Ogłoszenie o sesji 

stanowi załącznik nr 1. Obrady rozpoczęły się o godz. 1400, a zakończyły ok. godz. 1530. 

Ad. 1  

 Otwarcie XXVII Sesji Rady Powiatu 

Obrady otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Powiatu Kazimierz Wiśniewski. 

Przewodniczący przywitał wszystkich przybyłych na sesję.  

Na sesji obecni byli: 

- radni Rady Powiatu (lista obecności stanowi załącznik nr 2),  

- Skarbnik Powiatu Halina Bartkowska,  

- Sekretarz Powiatu Ewa Kalisz – Górzkowska, 

- Radca Prawny – Maciej Sikorski, 

- kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu, szefowie służb i naczelnicy Starostwa 

Powiatowego (lista - załącznik nr 3)  

- przedstawiciele mediów: Grzegorz Podkomorzy z „Tygodnika Internetowego” oraz 

Marcin Zalewski z „Gazety Nowomiejskiej”.  

Ad. 2 

Stwierdzenie quorum 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że aktualnie w sesji uczestniczy 15 

radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. Nieobecni radni to: Adam Głowacki i Agnieszka Stajszczak. 

 

Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad Starosta Andrzej Ochlak przedstawił 

wyróżnienia jakie otrzymał Komendant Powiatowy Policji insp. Jacek Drozdowski oraz 

Starosta Nowomiejski za osiągnięcie najwyższego poziomu bezpieczeństwa ruchu drogowego 

w 2015 roku. Starosta zaprezentował również wyróżnienie za wzorowe przygotowanie i 

przeprowadzenie w dniach  9-10 maja 2016 r. ćwiczenia obronnego z elementami obrony 

cywilnej pk. „Nowomiejska Majówka 2016”.  
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Ad. 3 

Powołanie Sekretarza obrad 

Przewodniczący zaproponował, aby Sekretarzem obrad był p. Andrzej Lewandowski. 

Przewodniczący zapytał czy radny wyraża zgodę na pełnienie funkcji Sekretarza obrad. 

Radny Lewandowski wyraził zgodę.  

Ad. 4 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali porządek obrad (załącznik nr 4). Wpłynął 

wniosek Zarządu o zmianę porządku obrad (załącznik nr 5) dotyczący przyjęcia korekt do 

uchwał budżetowych. Przewodniczący odczytał wniosek. Przewodniczący zapytał kto z 

radnych głosuje za przyjęciem korekty do uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

XIV/111/2015 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 10 grudnia 2015 r. w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 

2016 – 2034 ze zmianami. Głosowało 15 radnych. Wszyscy głosowali „za”.  

Przewodniczący zapytał kto z radnych głosuje za przyjęciem korekty do uchwały w sprawie 

zmiany uchwały nr XIV/112/2015 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 10 

grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2016 r. ze 

zmianami. Głosowało 15 radnych. Wszyscy głosowali „za”. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś ma jakieś pytania, uwagi. Uwag i pytań nie było.  

Przewodniczący odczytał porządek obrad po zmianie. 

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za przyjęciem porządku obrad. Głosowało 15 

radnych. Wszyscy głosowali „za”. 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie XXVII Sesji Rady Powiatu. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Powołanie Sekretarza obrad. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XXVI Sesji Rady Powiatu.  

6. Sprawozdanie z prac Zarządu. 

7. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Nowomiejskiego na lata 2017 – 2034: 

a) zapoznanie się z uchwałą Nr RIO.IV-0120-300/16 Składu Orzekającego 

RIO w Olsztynie z dnia 21 listopada 2016 r. w sprawie opinii o 

przedłożonym przez Zarząd Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim 

projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego 

na lata 2017 – 2034. 

b) podjęcie uchwały. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 

2017 r.: 

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej,  

b) zapoznanie się z uchwałą Nr RIO.IV-0120-299/16 Składu Orzekającego 

RIO w Olsztynie z dnia 21 listopada 2016 r. w sprawie opinii o 

przedłożonym przez Zarząd Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim 

projekcie uchwały budżetowej Powiatu Nowomiejskiego na 2017 r.  

c) zapoznanie się z uchwałą Nr RIO.IV-0120-301/16 Składu Orzekającego 

RIO w Olsztynie z dnia 21 listopada 2016 r. w sprawie opinii o 

możliwości sfinansowania deficytu budżetowego przedstawionego w 

projekcie uchwały budżetowej Powiatu Nowomiejskiego na 2017 r. 

d) odczytanie opinii Komisji Bezpieczeństwa  i Porządku Starosty 

Nowomiejskiego, 

e) odczytanie opinii Komisji Budżetowej, 

f) odczytanie stanowiska Zarządu Powiatu w sprawie opinii komisji, 

g) podjęcie uchwały. 

10. Przerwa. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/111/2015 Rady Powiatu 

w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 10 grudnia 2015 r. w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na 

lata 2016 – 2034 ze zmianami. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/112/2015 Rady Powiatu 

w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 10 grudnia 2015 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2016 r. ze zmianami. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Domu Pomocy 

Społecznej w Grodzicznie.   

14. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Kurzętnik zadania z zakresu 

właściwości powiatu polegającego na założeniu i prowadzeniu publicznej 

szkoły podstawowej specjalnej.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego 

nr 102 w budynku administracyjno – biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w 

Nowym Mieście Lubawskim. 

16. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych. 

17. Sprawy różne. 

18. Zakończenie obrad XXVII Sesji Rady Powiatu. 

 

Ad. 5 

 Przyjęcie protokołu z XXVI Sesji Rady Powiatu  

Sekretarz obrad XXVI Sesji Rady Powiatu Marek Piątkowski poinformował, że zapoznał się z 

protokołem i nie ma do niego zastrzeżeń. Radny wnioskował o jego przyjęcie bez odczytywania. 

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za przyjęciem protokołu nr XXVI/2016. „Za” 

głosowało 15 radnych. 
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Ad. 6 

 Sprawozdanie z prac Zarządu  

Radni otrzymali w materiałach sesyjnych sprawozdanie z prac Zarządu w okresie od 22 

listopada do 8 grudnia 2016 r. oraz protokoły z posiedzeń Zarządu w dniach: 27 października 

oraz 7, 14 i 16 listopada br. (załącznik nr 6). 

Przewodniczący poprosił o krótkie uzupełnienie sprawozdania. 

Starosta poinformował, że poza pracami Zarządu, należy wspomnieć o najważniejszych 

wydarzeniach z udziałem władz powiatu tj.: 

- 26.11 – Jubileusz Cyrku „Heca” – Starosta pogratulował atrakcyjnej uroczystości. 

- 26.11 spotkanie z honorowymi dawcami krwi.   

- 29.11 – spotkanie z okazji Dnia Pracownika Socjalnego organizowane przez Wojewodę 

Warmińsko – Mazurskiego; 

- 1.12 – posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa i Porządku, podczas którego m.in. zaopiniowano 

projekt budżetu na 2017 r. 

- 2.12 – uroczystość w WORD w Olsztynie, podczas której wręczono wspomniane już dziś 

wyróżnienia za bezpieczeństwo w ruchu drogowym; tego samego dnia starosta spotkał się z 

Wojewodą Warmińsko – Mazurskim, podczas którego omawiano sprawę ambulansu; 

-  2.12 – spotkanie Zarządu Powiatu z kierownictwem jednostek organizacyjnych powiatu na temat 

zamknięcia roku budżetowego oraz budżetu na 2017 r.  

- 5.12 – piąta rocznica nadania imienia Władysława Jagiełły Zespołowi Szkół w Kurzętniku; 

- 6.12 – spotkanie z przewoźnikami – problemy z przewozami są szczególnie na terenie gminy 

Grodziczno; do rozmów należy wrócić w nowym roku; 

- 7.12 – Konwent Starostów Województwa Warmińsko – Mazurskiego, na którym starostę 

reprezentował Dyrektor Szpitala Powiatowego Sp. z o.o. Na konwencie był obecny Dyrektor NFZ 

w Olsztynie; p. Wicestarosta wspólnie z Dyrektorem ZDP uczestniczyli w konferencji w Parku 

Technologicznym na temat realizacji programu Plan Cyfrowy; 

- 7.12 – uroczystości „Czarnego Czwartku”;  

- 14.12 – przekazanie nowego samochodu do przewozu osób niepełnosprawnych w PŚDS. 

Starosta dodał, że nowy pojazd otrzymał również DPS. Jest duża szansa, że w przyszłym roku 

nowy samochód otrzyma także WTZ; 

Starosta dodał, że wspólnie z p. Wicestarostą uczestniczy także w licznych spotkaniach 

opłatkowych. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do sprawozdania. 
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Radni nie mieli pytań. 

Ad. 7 

 Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Przewodniczący zapytał czy radni mają wnioski lub zapytania. 

Radny Zbigniew Ziejewski poinformował, że na wspólnym posiedzeniu komisji przed sesją 

dyskutowano na temat Szpitala Powiatowego. Radny zapytał czy przy realizacji projektu 

remontu oddziału chirurgicznego, konieczna będzie opinia konserwatora zabytków; jeśli tak, 

poważnie wydłużyłoby to procedury. 

Starosta odpowiedział, że Starostwo posiada dokumentację wraz z wymaganymi 

pozwoleniami i opiniami, włącznie z opinią konserwatora. 

Radna Ewa Dembek podziękowała wszystkim, którzy uczestniczyli w jubileuszu Cyrku 

„Heca”. Następnie poinformowała, że jedna z osób zgłosiła, że na stronie BIP Starostwa 

Powiatowego nie ma aktualnych protokołów z sesji Rady Powiatu. 2 grudnia zamieszczono 

protokół  z sesji październikowej. Radna zapytała czy można by zamieszczać projekty 

protokołów, ponieważ dobrze byłoby, gdyby radna przed dzisiejszą sesją mogła również 

zapoznać się z protokołem z sesji listopadowej.  

Starosta odpowiedział, że protokół z sesji listopadowej nie może być zamieszczony, dopóki 

nie zostanie zatwierdzony na dzisiejszej sesji.  

Przewodniczący dodał, że protokół jest sporządzany przez protokolantkę, następnie 

sprawdzany przez sekretarza obrad, który może mieć do niego uwagi i dopiero przyjmowany 

na sesji. 

Radna Dembek przyjęła wyjaśnienia. 

Starosta wyszedł z sali obrad. Aktualnie na sali obrad obecnych jest 14 radnych. 

Przewodniczący poinformował, że na drodze wojewódzkiej nr 538 jadąc w stronę Biskupca, 

w okolicy Mikołajek jest miejsce, gdzie występuje duże zaniżenie jezdni. W okresie kiedy 

padają obfite deszcze, odcinek przejeżdża się jak rzekę, jest tam bardzo niebezpiecznie. 

Przewodniczący poprosił, aby Zarząd Dróg Powiatowych skierował do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich pismo w tej sprawie. 

Dyrektor ZDP Ryszard Kłosowski odpowiedział, że wyśle interpelację. 

Radny Zbigniew Ziejewski powiedział, że częściowo na terenie po zlikwidowanej linii 

kolejowej powstała ścieżka rowerowa. W mieście pozostał jeszcze wiadukt. Kierowcy 

TIRów muszą czasami stawać spuszczać powietrze z kół, żeby swobodnie pod nim 

przejechać. Przez co tamują ruch. Radny zapytał czy można przystąpić do rozbiórki 
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wiaduktu, być może wspólnymi siłami - miasta i powiatu. Radny zapytał czyją własnością 

jest wiadukt – czy miasta czy PKP.  

P. Kłosowski odpowiedział, że Burmistrz Miasta poinformował go, że wiadukt jest PKP. 

Możliwe, że miasto przejmując tereny w okolicy byłego dworca kolejowego, nie przejęło 

działki pod wiaduktem. Dodał, że firma, która by rozbierała wiadukt, prawdopodobnie nie 

wzięłaby dodatkowych pieniędzy za rozbiórkę, za wyjątkiem materiału pozostałego z 

rozbiórki.  

Radny Ziejewski wnioskował, aby p. Starosta podjął rozmowy z p. Burmistrzem na ten 

temat. 

Wicestarosta powiedziała, że zanotowała wniosek radnego i przekaże p. Staroście. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś z radnych chce jeszcze zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. 

Na salę obrad wszedł Starosta. Aktualnie na sali obrad obecnych jest 15 radnych. 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Nowomiejskiego na lata 2017 – 2034 

a) zapoznanie się z uchwałą RIO.IV-0120-300/16 Składu Orzekającego RIO w 

Olsztynie z dnia 21 listopada 2016 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez 

Zarząd Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim projekcie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2017 - 2034 

Skarbnik Powiatu Halina Bartkowska odczytała uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej 

(załącznik nr 7) 

b) podjęcie uchwały 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały.  

Radca Prawny Maciej Sikorski poinformował, że niedawno zmienił się tekst jednolity ustawy 

o finansach publicznych. Radca poprosił o przyjęcie poprawki do uchwały polegającej na 

zmianie w podstawie prawnej tekstu jednolitego ustawy na „Dz. U. z 2016 r. poz. 1870”. 

Zmiana będzie dotyczyć również kolejnych uchwał budżetowych. 

Przewodniczący zapytał kto z radnych głosuje za przyjęciem tej poprawki. Głosowało 15 

radnych, wszyscy głosowali „za”.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania, uwagi do projektu uchwały. Radni nie 

zgłosili pytań i uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr XXVII/199/2016 (załącznik 

nr 8) podjęto jednogłośnie. 
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Ad. 9 

 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 

2017 r. 

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej 

Przewodniczący zaproponował, aby przed odczytaniem projektu uchwały przegłosować 

poprawkę związaną z tekstem jednolitym. Zapytał kto z radnych głosuje za przyjęciem 

poprawki. Głosowało 15 radnych, wszyscy głosowali „za”. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały (załącznik nr 9). 

b) zapoznanie się z uchwałą Nr RIO.IV-0120-299/16 Składu Orzekającego 

RIO w Olsztynie z dnia 21 listopada 2016 r. w sprawie opinii o przedłożonym 

przez Zarząd Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim projekcie uchwały 

budżetowej powiatu nowomiejskiego na 2017 r.  

P. Skarbnik odczytała uchwałę RIO (załącznik nr 10). 

c) zapoznanie się z uchwałą Nr RIO.IV-0120-301/16 Składu Orzekającego 

RIO w Olsztynie z dnia 21 listopada 2016 r. w sprawie opinii o możliwości 

sfinansowania deficytu budżetowego przedstawionego w projekcie 

uchwały budżetowej powiatu nowomiejskiego na 2017 r.  

P. Skarbnik odczytała uchwałę RIO (załącznik nr 11). 

b) odczytanie opinii Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Starosty 

Nowomiejskiego 

Starosta Andrzej Ochlak odczytał Uchwałę nr 3/2016 Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Powiatu Nowomiejskiego z dnia 1 grudnia 2016 r. (załącznik nr 12). 

c) odczytanie opinii Komisji Budżetowej 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Zbigniew Ziejewski poinformował, że z powodu 

wyjazdu, nie mógł być obecny na posiedzeniu komisji, podczas którego opiniowano budżet. 

Obrady prowadziła Wiceprzewodnicząca Komisji Barbara Grzywacz. Radny poprosił p. 

Grzywacz o przedstawienie opinii. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetowej Barbara Grzywacz odczytała opinię (załącznik nr 

13). 

d) odczytanie stanowiska Zarządu Powiatu w sprawie opinii komisji 

Starosta odczytał stanowisko Zarządu Powiatu w sprawie opinii komisji (załącznik nr 14). 

e) podjęcie uchwały 
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Przewodniczący poprosił, aby jeszcze raz dla formalności przegłosować zmianę tekstu 

jednolitego polegającej na zmianie w podstawie prawnej tekstu jednolitego ustawy na „Dz. U. 

z 2016 r. poz. 1870”. 

Zapytał kto z radnych głosuje za przyjęciem poprawki. Głosowało 15 radnych, wszyscy 

głosowali „za”. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają jeszcze jakieś pytania. Radni nie zgłosili pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr XXVII/200/2015 (załącznik 

nr 15) podjęto jednogłośnie. 

Przewodniczący powiedział, że budżet jest rozwojowy. To kolejny rok kiedy inwestycje 

sięgają 30% budżetu. To wielka zasługa Zarządu, p Skarbnik i wszystkich osób, które 

pracowały nad budżetem. Rada Powiatu go przyjęła i należy mieć nadzieję, że będzie 

zrealizowany. Następnie zapytał czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. 

Radny Romuald Koszewski powiedział, że chętne osoby mogą wziąć sobie kalendarzyki 

Komitetu Rozbudowy Szpitala na 2017 r. Na nich jest prośba Zarządu Komitetu o 

przekazywanie 1% podatku oraz innej pomocy na rzecz szpitala w Nowym Mieście. Prosił 

również o rozpropagowanie tej akcji. 

Starosta podziękował za uchwalenie budżetu na 2017 r. Procedura jest taka, że projekt 

przedkłada Zarząd, uchwala Rada, ale nad jego opracowaniem pracują wszyscy – radni, 

kierownicy jednostek, pracownicy Starostwa. Budżet jest trudny, a w nim jedno 

najważniejsze zadanie. Jednak Starosta jest optymistą – wykonamy to zadanie, innego 

wyjścia nie ma. 

Przewodniczący przed ogłoszeniem przerwy, złożył wszystkim życzenia z okazji Świąt 

Bożego Narodzenia. 

Ad. 10 

 Przerwa 

Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy.  

/przerwa/ 

Przewodniczący wznowił obrady po przerwie. 

Aktualnie na sali obecnych jest 11 radnych. Oprócz radnych wymienionych w pkt. 2, 

nieobecni są: Ewa Dembek, Barbara Grzywacz, Andrzej Ochlak, Katarzyna Trzaskalska. 

Oprócz radnych na sali są obecni: Halina Bartkowska, Ewa Kalisz – Górzkowska, Grzegorz 

Januszewski, Alina Banaszewska, Barbara Orłowska, protokolant – Anna Andrzejczak. 

Ad. 11 
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 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/111/2015 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 10 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2016 – 2034 ze 

zmianami 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały – tekst jednolity wraz z korektą.  

Przewodniczący poprosił, aby najpierw przegłosować zmianę tekstu jednolitego ustawy o 

finansach publicznych na „Dz. U. z 2016 r. poz. 1870”. 

Na salę obrad weszła radna Grzywacz. Aktualnie na sali obrad jest obecnych 12 radnych. 

Zapytał kto z radnych głosuje za przyjęciem poprawki. Głosowało 12 radnych, wszyscy 

głosowali „za”. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 12 radnych. Uchwałę nr XXVII/201/2016 (załącznik 

nr 16) podjęto jednogłośnie. 

Na salę obrad weszli Starosta i Wicestarosta. Aktualnie na sali obrad jest obecnych 14 

radnych. 

Ad. 12 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/112/2015 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 10 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

powiatu nowomiejskiego na 2016 r. ze zmianami 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały – tekst jednolity wraz z korektą. 

W pierwszej kolejności przegłosowano zmianę tekstu jednolitego ustawy o finansach 

publicznych na „Dz. U. z 2016 r. poz. 1870”. 

Przewodniczący zapytał kto z radnych głosuje za przyjęciem poprawki. Głosowało 14 

radnych, wszyscy głosowali „za”. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag.  

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr XXVII/202/2016 (załącznik 

nr 17) podjęto jednogłośnie. 

Sesję opuścił Starosta. Aktualnie na sali obrad jest obecnych 13 radnych. 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Domu Pomocy 

Społecznej w Grodzicznie 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag.  
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Przystąpiono do głosowania. Głosowało 13 radnych. Uchwałę nr XXVII/203/2016 (załącznik 

nr 18) podjęto jednogłośnie. 

Z sali obrad wyszedł p. Januszewski.  

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Kurzętnik zadania z zakresu 

właściwości powiatu polegającego na założeniu i prowadzeniu publicznej szkoły 

podstawowej specjalnej 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag.  

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 13 radnych. Uchwałę nr XXVII/204/2016 (załącznik 

nr 19) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 15 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego nr 

102 w budynku administracyjno – biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym 

Mieście Lubawskim 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag.  

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 13 radnych. Uchwałę nr XXVII/205/2016 (załącznik 

nr 20) podjęto jednogłośnie. 

Z sali obrad wyszły p. Banaszewska i p. Orłowska.  

Ad. 16 

Przewodniczący poinformował, że wnioski i zapytania udzielono odpowiedzi. 

Ad. 17 

 Sprawy różne 

Przewodniczący zapytał czy ktoś jeszcze chce zabrać głos.  

Nikt się nie zgłosił.  

Ad. 18 

Zakończenie obrad XXVII Sesji Rady Powiatu 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zamknął obrady XXVII Sesji piątej 

kadencji Rady Powiatu.     

 

 Protokół sporządziła:           Przewodniczący Rady Powiatu 

  Anna Andrzejczak                           Kazimierz Wiśniewski 
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